The Center for English as a Second Language can support Chinese students in 2+2 programs with the College of Arts and Sciences at the University of Kentucky. Support programs include:

- 1. English as a second language training programs at partner universities in China during students' first two years in 2+2 programs. Training can be:
 - **a.** Continuous: 12-month training to build students' English language skills.
 - **b.** Summer only: 1 or 2 month courses during summer months to maintain students' English language skills.
- 2. On-line ESL programs for 2+2 students, during the students' first 2 years of study at their home universities in China.
- 3. Summer language and culture programs in the United States for 2+2 students.
 - **a.** After students' first year in China: 2–4 weeks on the University of Kentucky campus. Program to focus on language skills, orientation to U.S. higher

UNIVERSITY OF KENTUCKY

College of Arts & Sciences

CENTER FOR ENGLISH AS A SECOND LANGUAGE

education, cultural activities, and trips to New York and Boston.

- **b.** After students' second year in China: 4 weeks in Kentucky. Program to provide a bridge to students' academic degrees, sharpen academic language skills, and build knowledge of U.S. academic culture.
- 4. English for Academic Purposes training at the University of Kentucky. As needed, students can take these classes while enrolled in their discipline at the University of Kentucky. English for Academic Purposes classes ensure that students acquire the listening, speaking, reading, and writing skills required for success at the University of Kentucky.

esl.as.uky.edu



肯塔基大学英语作为第二语言学习中心能够为 文理学院参与2+2项目的中国学生提供语言项目 支持,其中包括:

- **1.** 为参与2+2项目的中国学生在中国大学最初学习的2年提供英语语言培训项目:
 - a. 持续学习: 持续12个月的语言培训来提高学生的英语技能。
 - b. 暑期学习: 1个月或者2个月的暑期学习,来继续保证学生的英语语言能力的巩固。
- 给参与2+2项目的同学,提供网上英语学习的课程,以保证学生在中国院校里的最初两年的英语学习。
- 3. 2+2学生在美暑期语言和文化项目.
 - a. 当学生在国内完成一年2+2 项目,将来 到肯塔基大学学习2-4个星期。项目主要侧 重于语言能力的培训、美国高等教育的了

UNIVERSITYOFKENTUCKY

肯塔基大学 文理学院 英语作为第二语言学习中心

解、文化活动的参与和纽约和波士顿城市 游览。

- b. 当学生在国内完成第二年2+2项目后,将来到肯塔基大学学习4个星期。项目将为学生搭建学位桥梁、加强学术语言技能、储备美国学术文化知识。
- 4. 肯塔基大学为学术所需进行的英语语言培训:根据自己需要,学生在被肯塔基大学相关学科录取后可以来选上这类培训课程。此类课程能保证学生在肯塔基大学获得学术成功所需要的听、说、读、写技能。

esl.as.uky.edu

